

Experiential Learning Week

The Experiential Learning Week of Rosaryhill Secondary School was from 22 – 26 January 2018, which aims at providing an alternative learning experience for our students to learn beyond the classroom. There were different themes for each junior form. S.1 students learnt more about the early history of Hong Kong by visiting museums and doing group presentations related to the different aspects of old Hong Kong. S2 students were guided by teachers to invent their own water powered cars and rocket cars by applying their creativity and knowledge in science. S.3 students learned to be more aware of oneself and mother-nature. They were introduced to the Myers Briggs Personality test as a way of better appreciating their attributes and visited Mai Po Nature Reserve to appreciate the nature.

本校的體驗學習週在2018年的1月22至26日舉行，學習週的目的是讓學生走出課室學習。學校為初中的學生提供不同的學習主題，中一級的學生透過參觀博物館，完成專題研習，從而認識香港早期歷史。中二級的學生會在老師的指導下，加上個人創意和科學知識完成水力汽車和火箭車。中三級的學生透過認識邁爾斯·布里格斯的性格測試和參觀米埔自然保護區 學會更了解自我和欣賞大自然。